
Op 29 oktober jl. stelde de LLB-fractie vragen over overlast in Varik.  
 
Vraag 1 – Hoe gaat het college de veiligheid van omwonenden van de voormalige supermarkt in 
Varik waarborgen nu er sprake is van langdurige en ernstige overlast? 
Bij de gemeente en de Omgevingsdienst Rivierenland (ODR) zijn geen recente meldingen van langdurige 
overlast bekend. Bij de politie zijn wel drie  overlastmeldingen uit de periode mei tot en met juli 2021 
bekend. Naar aanleiding van meldingen via Meld Misdaad Anoniem (MMA) zijn enkele controles 
uitgevoerd. Verder is In februari 2021 een hennepkwekerij aangetroffen in de loods. Deze  is daarna 
gesloten door gemeente en verzegeld t/m 26 maart 2022.  
 
Vraag 2 – Waarom handhaaft de ODR niet?  
Er zijn geen klachten, meldingen of handhavingsverzoeken op deze locatie bekend bij de ODR. Daarmee 
is er geen aanleiding geweest om een controle uit te voeren of handhavend op te treden op deze locatie. 
Wonen is toegestaan op basis van het bestemmingsplan. Bij klachten van woonoverlast kan er op basis 
van de APV worden opgetreden. De uitvoering ervan ligt niet bij de ODR maar bij de gemeente. 
 
Vraag 3 – Is er al duidelijkheid over het toekomstige gebruik van de voormalige supermarkt? 

Er is geen aanvraag of principeverzoek bekend op deze locatie 


